
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 2 

Närvarande: Jessica, Dan, Camilla, L-O, Katarina, Michael, Nicholas, 

Gert, Jenny, Anna, Gabriella 

Föreslagen dagordning 

1. Mötets öppnande 
Jessica öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Fastställande av dagordning 
 
Antas utan tillägg 
 

3. Föregående protokoll 
 
Inga synpunkter. 
 

4. Ekonomi 
a) Ekonomisk rapport 
Dan rapporterar. Ser bra ut, som tidigare. 
 
b) Sponsring. 
Som tidigare. 
Ny sponsor är fixad, Micke kontaktar. 
 
c) Cafeteria 
Kommer att dras igång till höstsäsongen. Vilket innebär att inköp behöver göras och 
cafeterialista behöver skapas. Camilla kontaktar Lotten och Ingela. 
 
 

5. Information 
a) Söndagsmöte 
Nicholas rapporterar kortfattat.  
L-O vill och behöver hjälp med gräsklippningen. 
 
b) HS 
Hjärtstartare inköpt och monterad i ingången till tennishallen. 
Förhoppning att HS initierar HLR-utb. 
Möte med kommunen, ”föreningstimme”. Fler dialogmöten om ishallen behövs, mellan 
förening och kommunen, bl a för att föra fram klubbens tankar och önskemål. 
 
c) HÖFF 
Bidrag från moderklubb påpekas. 
Kollar upp kring ordförande och sekreterare till styrelsen. 
 
d) SVFF/UFF 
Möte skett med SISU ang HLR-utb, men  
Registrering i idrottonline när utbildning har skett. 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 14 juni 

kl. 18.00 på IP 
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Parasport, önskan att få komma till ÖSK och göra ett reportage. L-O kollar med ledarna. 
 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a) Ledare och lag 
Gert rapporterar: 
- FP08, dispensärende uppstått. 
- Damlaget, drar ur div fem-laget pga spelarbrist. Samsyn i lagen som är involverade. 
- Bra seriepremiär för damlaget! 
 
b) Domare 
Hittills har det gått bra med utlägg och överföringar. Diskussion pågår för en lösning på 
detta över tid. 
Se över den skrivna rutinen och skapar blankett för relevant information. L-O och Jenny. 
 
c) Fotbollens dag 
Gemensamt nej till fotbollens dag pga pandemin. 
Kallelse för start av det nya laget FP15. 
Uppstart för FP15 i höst. 
 
d) Utbildning 
Länsförsäkringar – Ledare som lyssnar.   Samlar ihop ledarna så att vi har koll och kan 
återrapportera till länsförsäkringar. Skjuter på starten pga pandemin. Ev ha ett par tre 
möjliga tillfällen. 
TUC, 3 st gick den senaste. Totalt 14st gått i år. 
 
e) Material 
Problem med att lag plockar mellan olika trunkar för att få ihop tillräckligt med tröjor, mm. 
Samarbetet med Intersport har kunnat vara smidigare, bl a klädkollektion, beställning av 
klubbkläder, EM-tröjor, mm. 
 
 

7. Anläggningar och personal 
a) Vandrarhemmet 
Vaksala F08, Täby damlag och ett till lag har bokat in lägergården. 
C-lägenheten, vattenskada upptäcktes, sprutat i tre-fyra veckor. Samma lägenhet som 
det var frostskadad. 
 
b) Fotbollsplaner/IP 
Den är inte bra. 
Golfbanans greenkeeper kan ev hjälpa till. För att skära till och lappa i, torvskärare. Stort 
problem med detta är att mycket vatten behövs i samband med lappningen. 
Bevattningen är ett problem, lösningar diskuteras. 
Semesterunderhållet är fördelat på FP08, P09 och P10, veckorna 27, 28 och 29. 
Kontaktpersoner:  v 27: Nicholas B, v 28: Jessica S och v 29: Dan A. 
 

8. Övriga frågor 
a) Ledarkonferens 
Ligger på is, men diskuterar kring att slå ihop ledarkonferensen med ledarutbildningen. 
 
 
b) SH-bygg undrar om vi har något event för extern kommunikation. Exempelvis All-star.  
 

9. Nästa möte 
 
Förslag 16 augusti kl18.00 


